
Fedje kommune 

 

 

Møteprotokoll 

for 

Arbeidsmiljøutvalet 
 

Møtedato: 27.11.2017 

Møtestad: Skarvøyna/slissøyna - det sosiale rommet 

Møtetid: 14:00 - 15:00 

 

 

   
  

Møtedeltakarar Parti 

Bjarte Villanger  

Ingebjørg Vamråk  

Stig Øien  

Kristin Handeland Ap 

Stian Herøy H 

  
 

Forfall meldt frå følgjande medlemmar: Parti 

Jostein Husa  

 
  

 

 
 
 
Følgende fra administrasjonen møtte: 
Signe Råheim  
 

 

  



 

 

 

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

007/17 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 

008/17 Godkjenning av møtebok 

009/17 Godkjenning av økonomiplan 2018-2021 

010/17 Godkjenning av kommunebudsjett 2018 

011/17 Handsaming av avviksmeldingar 

012/17 Eventuelt 

  

  



 

 

 

007/17: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 

 

Behandling: 

Skulen har meldt forfall. AMU har vore i kontakt med skulen, som arbeid med å finne nytt 
verneombud.  
 

Vedtak: 

 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. Samrøystes vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

008/17: Godkjenning av møtebok 

 

Behandling: 

 
 

Vedtak: 

Møtebok frå sist møte vert godkjent. Samrøystes vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

009/17: Godkjenning av økonomiplan 2018-2021 

 

Behandling: 

 
 

Vedtak: 

Økononiplanen blir vedteken slik den ligg føre. Samrøystes vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 



 

 

010/17: Godkjenning av kommunebudsjett 2018 

 

Behandling: 

 
 

Vedtak: 

Framlegget til kommunebudsjett 2018 blir godkjent slik det ligg føre. Samrøystes vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

011/17: Handsaming av avviksmeldingar  

 

Behandling: 

Avvik som gjeld arbeismiljø skal drøftast med verneombud.  
 
 

Vedtak: 

Avviksmeldingane vert teke til orientering. Samrøystes vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

012/17: Eventuelt 

 

Behandling: 

Det vert spurt om elektroniske avviksmeldingar. Hovudverneombod svarer at KS har eit system for 
elektroniske avviksmeldingar, men det svarte ikkje til arkivlovas krav. Derfor tok ikkje Fedje 
kommune i bruk KS sitt system.  
 
Val av ny leiar. Det er på tide å velje ny leiar på neste møte. Derfor vil val av leiar verte satt opp som 
sak på sakslista til neste møte.    
 
AMU var samd om å ha neste møte etter årsmeldinga i byrjinga av april.  
 
 

Vedtak: 

 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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